
PROTOKÓŁ NR 8/2019 

 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i 

Spraw Socjalnych, Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji z dnia 15 listopada 2019 roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Koptewicz Walentyna, Przewodniczący Komisji,  

2. Chmur Eugeniusz, członek Komisji 

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji 

4. Lipiński Zbigniew, członek komisji 

5. Zalewska Katarzyna, członek komisji 

6. Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych: Zalewska Katarzyna, Jurkowicz 

Marta, Chmur Eugeniusz, Tatarczuk Przemysław, 

7. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Zawadzki Piotr, Wierciński 

Wojciech, Piotrowska Krystyna, Zambrowski Paweł, Matwiejuk Jarosław 

8. Członkowie Komisji Skarg, Wniosków, Petycji: Król Adam, Jurkowicz Marta, Matwiejuk 

Jarosław, 

9. Małgorzata Jóźwiak Przewodnicząca Rady Gminy Boćki 

10. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

11. Walenty Korycki Sekretarz Gminy 

12. Mirosława Andrzejuk  Skarbnik Gminy 

13. Monika Kruszewska Kierownik Referatu UG 

14. Barbara Tołoczko Kierownik GOPS w Boćkach 

15. Teresa Modzelewska Kierownik GBP 

16. Mateusz Sacharzewski po. Dyrektora GOK 

17. Ewa Litewnicka Dyrektor SP w Andryjankach 

18. Kazimierz Pietraszko Dyrektor SP w Boćkach, 

19. Jolanta Łucjan nauczyciel SP w Boćkach , 

20. Ewelina Oksiuta nauczyciel SP w Boćkach, 

21. Marek Chrom nauczyciel SP w Boćkach, 

Nieobecny: Skomorowski Marek 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji Rady Gminy, w dniu 15 listopada 

2019 r. o godzinie 9:00 odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. Na 

przewodniczącego posiedzenia wybrano Panią Walentynę Koptewicz – Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej, który przedstawił zebranym porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie za rok 

szkolny 2018/2019 w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu, 

2. Zapoznanie z informacją na temat realizacji inwestycji przyjętych do wykonania                    

w 2019 roku, 

3. Zapoznanie z informacją na temat ściągalności podatku rolnego i umorzeń, 

4. Analiza delegacji pobranych przez Wójta Gminy oraz ich zasadność co do 

wykorzystania na terenie gminy – jeden z punktów planu pracy komisji na IV kwartał 

5. Omówienie materiałów na Sesję Rady Gminy Boćki: 



a) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, 

b) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportu, 

c) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Boćki na lata 2019-2023, 

d) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców gminy 

Boćki. 

6. Sprawy różne i bieżące gminy. 

7. Przygotowanie planów pracy Komisji na 2020 rok. 

 

Ad pkt. 1 Informację o wynikach sprawdzianu przeprowadzonego w klasie VIII Szkoły 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Boćkach za rok szkolny 2018/2019 omówili nauczyciele 

poszczególnych przedmiotów oraz Pan Kazimierz Pietraszko Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Boćkach. 

 

Analizę wyników sprawdzianu klasy VIII Szkoły Podstawowej w Andryjankach w roku 

szkolnym 2018/2019 przedstawiła Pani Ewa Litewnicka Dyrektor Szkoły. 

 

Radny Paweł Zambrowski zapytał jak wypadł ostatni sprawdzian w porównaniu do lat 

poprzednich. Pani Jolanta Łucjan odpowiedziała, że nie można tego porównywać ponieważ 

wcześniej mieliśmy klasy gimnazjum natomiast w ostatnim roku szkolnym sprawdzian pisały 

klasy VIII. Nastąpiła zmiana podstawy programowej i obecne roczniki muszą nadrobić 

materiał.  

Pan Paweł Zambrowski zapytał ile jest obowiązkowych języków obcych w Szkole 

Podstawowej w Boćkach. Pani Ewelina Oksiuta poinformowała, że uczniowie uczą się trzech 

języków obcych w tym dwa są obowiązkowe. 

Radny Zambrowski nawiązał również do dodatków dla dyrektorów szkół mówiąc, że 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach otrzymuje niższy dodatek niż Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Boćkach a jego uczniowie osiągają lepsze wyniki w nauce. Pani Wójt 

poinformowała, że na wysokość dodatku składa się kilka rzeczy, m.in. wielkość szkoły i to 

organ prowadzący decyduję o wysokości dodatku. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt. 2 Pani Wójt omówiła inwestycje, które były realizowane w 2019 roku i zostały 

zakończone. Zrealizowano na dzień 15 listopada 5 inwestycji, w tym: wykonanie zjazdów na 

ul. Wschodniej i Akacjowej w Boćkach; remont świetlicy wiejskiej w Dubnie; remont drogi 

gminnej na Pasiece; przebudowa odcinka drogi gminnej Sielc – Holonki; remont odcinka 

drogi gminnej Wygonowo – Piotrowo-Krzywokoły. 

 

Pan Piotr Zawadzki zapytał, czy do każdej działki przy ul. Akacjowej był robiony zjazd z 

kostki. Pani Wójt powiedziała ,że tylko do działek zamieszkałych. 

 

Ad pkt. 3 Przewodniczący Komisji poinformował, że dokumenty Radni otrzymali. Pani Wójt 

zabrała głos mówiąc, że w 2019 roku wpłynęło 11 wniosków o umorzenie podatku łącznego 

zobowiązania pieniężnego. Wydano 3 decyzję pozytywne umarzając łączne zobowiązanie 



pieniężne w kwocie 1860,00 zł. W przypadku 7 wniosków postępowanie umorzono jako 

bezprzedmiotowe. Natomiast co do 1 wniosku trwa postępowanie wyjaśniające. 

 

Radny Zbigniew Lipiński zapytał, czy będzie podana do publicznej wiadomości lista imienna 

komu umorzono podatek. Pani Skarbnik odpowiedziała, że takie informacje publikuje się w 

Biuletynie Informacji Publicznej do końca I kwartału roku następnego ale tylko wtedy jeżeli 

kwota umorzenia przekroczy 500 zł. 

 

Ad pkt. 4 Sekretarz Gminy poinformował, że miejscem pracy Wójta Gminy jest cały teren 

gminy. Dodał również, że Pani Wójt miała 9 wyjazdów polecenia służbowego. Głos zabrała 

Wójt Gminy informując radnych, że od momentu pełnienia funkcji wójta nie wzięła żadnej 

delegacji kosztowej na własny samochód. 

 

Ad pkt. 5a-b Przewodniczący Komisji poinformował, że projekty uchwał radni otrzymali. 

Głos zabrała Pani Wójt mówiąc, że zawsze ustalaliśmy stawki podatku w górnych granicach i 

z tego tytułu mogliśmy realizować inwestycje gminne. Skarbnik powiedziała, że jeżeli radni 

zastosują ulgę, to obniżą dla gminy subwencje, nie będzie wpływu z podatku                                    

i minister przyzna niższą subwencję.  

Radny Adam Król dopytywał, czy to przesądzone, że zabiorą nam subwencję jeżeli obniżymy 

podatki. Pani Skarbnik tłumaczyła, że minister widząc iż obniżyliśmy stawki podatku będzie 

uważał że mamy dochody. W sprawach niezbyt jasnych, radni zadawali pytania, a Pani 

Skarbnik udzielała szczegółowych odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził imienne głosowanie nad przyjęciem stawek podatku 

od nieruchomości i środków transportu zaproponowanych w projektach uchwał, czyli w 

górnych granicach. Radni głosowali następująco: za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymał się – 1 głos. 

 

Ad pkt. 5c Projekt uchwały omówiła Pani Monika Kruszewska. Wyjaśniła, że Rada Gminy 

jest zobligowana do podjęcia nowej uchwały, ponieważ zmniejszyła się liczba mieszkań w 

zasobach gminy. Ubyły mieszkania, które zostały sprzedane, czyli na byłym posterunku 

policji w Boćkach oraz w bloku przy Szkole Podstawowej w Andryjankach.  Radni pytali jak 

wygląda sprawa z lokatorem, który nie chce wykupić mieszkania. Sekretarz Gminy wyjaśnił, 

że jest prowadzona procedura zmierzająca w kierunku eksmisji, jednak ta osoba jest w wieku 

chronionym, co ma wpływ na całą procedurę. 

 

Ad pkt. 5d Pani Tołoczko Barbara omówiła projekt uchwały. Radna Krystyna Piotrowska 

zapytała, kto może znaleźć się w ośrodku interwencji kryzysowej. Pani Kierownik GOPS 

wyjaśniła, że  może to być np. matka z dziećmi, która doświadczyła przemocy w domu 

rodzinnym.  

Radni uwag nie zgłosili. Powyższe uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Ad pkt. 6 Przewodniczący Komisji odczytał wniosek Klubu Radnych „Dla Gminy Boćki” 

dotyczący podwyższenia diet radnych. Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska – 

Przewodniczący Klubu Radnych mówiąc, że od 12 lat nie było zmiany stawek diet radnych. 

Dodała, że chcą spotykać się często, a jeżeli trzeba to na sesji przedstawi propozycję skąd 

wziąć środki na podwyżkę diet. Wśród radnych rozgorzała dyskusja w tym temacie. 

 



Kolejnym tematem były wnioski szkół z terenu gminy, które wpłynęły do Rady Gminy Boćki. 

Przewodniczący odczytał wnioski Dyrektorów Szkół, każdy dot. zwiększenia planu 

finansowego jednostki o 30 tysięcy zł do końca 2019 roku. Radni zaopiniowali pozytywnie 

obie prośby. 

 

Głos zabrała Pani Monika Kruszewska informując, że w przyszłym roku rolnicy będą mogli 

oddać do utylizacji folię rolniczą jeżeli złożą w Urzędzie Gminy Boćki stosowny wniosek. 

Jest on do pobrania w sekretariacie oraz w pokoju nr 9. 

 

Następnie głos zabrał Pan Mateusz Sacharzewski informując, że Turniej z okazji Dnia 

Niepodległości o  Puchar Wójta Gminy odbędzie się dnia 24 listopada w Szkole Podstawowej 

w Boćkach. Trwają zapisy drużyn chętnych zagrać w turnieju. Dodał, że są bardzo atrakcyjne 

nagrody dla zwycięzców. Zwrócił się także do Radnych żeby informowali osoby w swoim 

otoczeniu o imprezach organizowanych w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, ponieważ 

chcą dotrzeć do jak największej rzeszy odbiorców.  

 

Ad pkt. 7 Przewodniczący poszczególnych Komisji opracowali projekty planów pracy na 

2020 rok. Radni uwag nie zgłosili. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

 

  Przewodniczący Posiedzenia                                    Przewodniczący Komisji 

                 Walentyna Koptewicz                                         Walentyna Koptewicz 


